

PROPERTY OWNERS ASSOCIATION/ASSOCIATION DES PROPRIETAIRES

PERKINS-SUR-LE-LAC

NEWSLETTER No. 1-87

JANUARY, 1987

=====

1. EXECUTIVE COMMITTEE:

Officers:

Interim President: Douglas Waugh (to Dec. 31, 1986),  
Treasurer: Pierrette Simard, Secretary: Gwen  
Hazen (to Dec. 31, 1986), Douglas Waugh (from Jan 1,  
1987).

Members:

Lac Barnes: William Totten, Douglas Waugh.  
Lac Bataille: Gwen Hazen, Bernard Rochon, Larry Surch.  
Lac Chevreuil: Ian White.  
Lac Corrigan: Stuart Beatty  
Lac Maskinonge: Peter Zerr  
Lac Rheume: Guilford Boyce, L.-A. Couture, Raymonde  
Garon, Pierrette Simard

2. EXECUTIVE COMMITTEE ACTIONS:

Since the General Meeting of August 31, 1986 the Executive Committee has met twice. On August 31st, 1986 the Committee adopted a new Banking Resolution authorizing any two of the following as Association Signing Officers: Pierrette Simard, Bernard Rochon, Douglas Waugh. Transfer of the Association's bank accounts to the Caisse Populaire in Perkins was APPROVED.

The Executive, at a meeting Dec. 16th, 1986, authorized Mr. Couture to arrange for a member of the Association who is not on the Executive Committee to carry out an informal review of the Association's books and to provide assistance in establishing on-going accounting procedures. Progress on this will be reported to the 1987 Spring General Meeting, along with the Treasurer's report.

The Executive designated Messrs. Couture, Totten & Waugh as an ad hoc Committee to develop and bring forward a proposal concerning disposal of the Gatehouse/Information Center, in line with the proposal and discussion at the August 31st, 1986 General Meeting. This proposal will be considered when the Executive meets on Jan. 27th, 1987.

3. FACOVAL: The Federation of Community Associations of Val-des-Monts is an organization grouping cottage owners' associations (including our own) in the Municipality. As such, it constitutes a powerful lobby for the collectivity of cottage owners in the area. Our representatives to FACOVAL are Mme. Garon and Mme. Simard. At a Nov. 26, 1986 meeting of FACOVAL they

1. BUREAU DE DIRECTION:

Président intérimaire: Douglas Waugh (jusqu'au 31 décembre, 1986)  
Trésorière: Pierrette Simard  
Secrétaire: Gwen Hazen (jusqu'au 31 décembre, 1986)  
Douglas Waugh (à compter du 1<sup>er</sup> janvier, 1987)

Représentants  
de lac:

Lac Barnes : William Totten, Douglas Waugh  
Lac Bataille : Gwen Hazen, Bernard Rochon, Larry Surch  
Lac Chevreuil : Ian White  
Lac Corrigan : Stuart Beaty  
Lac Maskinongé: Peter Zerr  
Lac Rhéaume : Guilford Boyce, L.-A. Couture, Raymonde Garon  
et Pierrette Simard

2. ACTIVITÉS DU BUREAU DE DIRECTION:

Depuis la réunion générale du 31 août 1986, le Bureau de direction s'est réuni à deux reprises. Dès la suite de cette réunion générale, le Bureau avait adopté une résolution bancaire autorisant deux des trois personnes suivantes: Pierrette Simard, Bernard Rochon ou Douglas Waugh, à signer les chèques ou autres instruments bancaires et à transférer les comptes de banque à la Caisse Populaire de Perkins.

A une réunion du 16 décembre 1986, il fut convenu que L.-A. Couture demanderait à un membre de l'Association qui ne fait pas partie du Bureau de direction, de procéder à un examen de vérification des livres comptables et des finances de l'Association et d'offrir des conseils sur les méthodes comptables appropriées. Lors de la soumission de son rapport, à la réunion générale du printemps 1987, le trésorier fera part des résultats de cet examen.

Le Bureau de direction a désigné L.-A. Couture, W. Totten et D. Waugh comme membres d'un comité ad hoc pour préparer et soumettre un projet de transfert de propriété de la «Maison de la barrière» (Centre d'information), conformément au voeu exprimé à la réunion générale du 31 août, 1986. Ce projet sera étudié à la réunion du Bureau de direction, le 28 janvier, 1987.

3. FACOVAL:

La Fédération des associations communautaires de Val-des-Monts est un organisme groupant les associations de propriétaires (dont la nôtre) dans notre municipalité. Comme tel, la Fédération est un important atout pour